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Zapisnik sa  8. sjednice Izvršnog odbora koja je  održana u  četvrtak 16.12.2010 godine    
u   prostorijama Hrvatskog mačevalačkog saveza , Trg  K. Čosića 11,    od  17,00  sati  
 

 

Prisutni članovi I.O.HMS-a : Grah,Jurčević,Kvesić,Brežan,Prišćan,Kovačić,Ljutić,Gačeša  
                                                
 
Odsutni članovi I.O.HMS-a : Bičanić,Munivrana,Petričić   
 
 

Ostali prisutni  : Matišić NO, Marolt-tajnik       
 

  

D  N  E  V  N  I      R  E  D 
 

  

1. Prihvaćanje Dnevnog reda  
2. Verifikacija   zapisnika sa  7. sjednice I. O. HMS-a 
3. Izvješće o stanju žiro računa - Marolt 
4. Izvješće o učinjenom od posljednje sjednice - Marolt  
5. Informacija Izbornika o  akcijama hrvatskih reprezentacija - Kovačić  
6. Realizacija sredstava sportskog programa i 
         Prijedlog Financijskog plana za 2011  – Marolt 
7. Prijedlog programa Izbornika – Kovačić 
8. Realizacija izrade rang listi HMS-a - Marolt 
9. Izbor trenera „Mlađih dobnih kategorija“ – Komisija (Kovačić, 

Kvesić  Munivrana) 
10. Komisija za suce (stanje i potrebe) –  Kovačić, Grah  
11. Ostalo  
   

Zapisnik: 
 

Ad1. Dnevni red je jednoglasno prihvaćen uz dopunu pod točkom 12. Ostalo – 
Rasprava o  izradi kalendara HMS-a vezano za uvrštavanje natjecanja iz okolnih 
zemalja na kojima naši mladi natjecatelji najčešće nastupaju. 
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Ad2.  Jednoglasno je verificiran zapisnik sa 7.sjednice I.O.HMS-a te sa žaljenjem 
informacija o ostavci Predsjednika NO g. Rakamarića umjesto kojeg na Skupštini 
treba izabrati novog člana, a do tada će NO raditi u postojećem sastavu. 

 

Ad3. Jednoglasno je prihvaćeno izvješće o stanju sredstava na žiro-računu i 
verificirane sve promjene. 

 

Ad4.   Jednoglasno je prihvaćeno izvješće o učinjenom od 7.sjednice. 
 

Ad5.  Jednoglasno je prihvaćeno izvješće Izbornika kojim je naglašeno da hrvatsko 
mačevanje ima prvi puta u povijesti pobjednika turnira Svjetskog kupa – Bojan 
Jovanović, da je junior V. Fijolić osvajač brončane medalje na Mediteranskom 
prvenstvu i kao perspektivan uključen u rad sa seniorima te da je T.Topić i dalje 
bez obzira na slabije rezultate od očekivanih (matura) zaslužila podršku kroz 
Individualni program HOO-a. Od mladih koji su uključeni u Individualne 
programe HOO-a za potporu možemo očekivati daljnji razvoj. Nakon niza 
godina hrvatsko mačevanje u disciplini floret sastavilo je ekipu i nastupilo na 
ekipnom dijelu Svjetskog prvenstva te ostvarilo primjeren rezultat. Ubuduće će 
se raditi na ekipnim nastupima sa ciljem  plasmana među prvih 20 ekipa na 
svijetu. 

 

Ad6. Jednoglasno je prihvaćen Financijski plan HMS-a za 2011 godinu baza kojeg su 
sredstva sufinanciranja od strane HOO-a. 

 

Ad7. Prihvaćeno je usmeno obrazloženje Izbornika g. Kovačića da će detaljan Plan i  
Program državnih reprezentacija biti napravljen kada HOO prihvati predloženi 
Financijski plan . 

 

Ad8. Članovi I.O.HMS-a konstatirali su da je izrada Rang listi sada u okvirima 
očekivanog te da A.Poljak predstavlja pravu osobu za taj posao, a do slijedeće 
sezone treba napraviti prijedlog izrade rang listi i za kadete te mlađe kategorije 
koje su nam razvojno vrlo interesantne i pozicija natjecatelja na rang listi 
predstavlja dodatni poticaj za rad. 

 

Ad9. Na jednoglasni prijedlog Komisije za provedbu natječaja glasovanjem 6 za , 1 
suzdržan i jedan protiv na mjesto „Trener mlađih dobnih kategorija“ izabrana je 
Ana Jurčević. Rok za žalbe određuje se na 7 dana. 

 

Ad10. U raspravi o stanju među sucima zaključeno je da na Web stranici HMS-a trebaju 
biti dostupne drugačije evidencije te je za izradu prijedloga zadužena M.Grah, a 
ukazano je i na poštivanje „Pravilnika o radu komisije za suce“ koji se nalazi na 
Web stranici HMS-a, a u kojem postoje odgovori na mnoga pitanja koja su 
istaknuta u raspravi. 

 

Ad11.  Istaknuto je da Kalendar HMS-a treba voditi brigu o turnirima koji se održavaju 
u susjednim državama kako pri planiranju domaćih ne bi dolazilo do zabune, a 
istaknuto je također da bi bilo dobro kada bi se povezale propozicije i rezultati.  

 
 
Zapisničar:                                                                                       Predsjednik I.O.HMS-a: 
Reno Marolt                                                                                          Željko Kvesić   

 


